
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 12. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 83

Finder ministeren at det er rimeligt, at plejehjemspladser er så dyre og vil ministeren i for-

længelse heraf oplyse, om ministeren vil tage initiativer med henblik på at sikre betalelige

plejehjemspladser? Der henvises til artiklen https://newsbreak.dk/aeldre-ribbes-paa-pleje-

hjemmene/?utm_medium=Social&utm_source=Facebook#Echobox=1581484638

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand

1/1

Boligudvalget 2019-20
BOU Alm.del -  Spørgsmål 83

Offentligt


